
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1461
Vil ministeren redegøre for, hvad der er årsagen til, at varerne ikke bliver leveret tilbage 
til ejeren frem for at blive solgt på auktion? Der henvises til artiklen ”Stjålne varer er 
konfiskeret og solgt på auktion”, Jydske Vestkysten, Vejen-Billund, den tirsdag den 4. 
september 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Matthiesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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